
 

Rada městské části Praha 20 

Komise majetková, investiční a energetická (KMaIE) 

 

Číslo jednání: 4/2023 

Datum konání: 19. března 2024 

Předsedající: PhDr. Miroslav Kadlec 

Přítomní členové: Ing. Ondřej Žídek, Ing. Michal Fišer, Ing. Alfred Kraus 

Omluvení členové: - 

Neomluvení členové: -  

Hosté: Mgr. Petr Měšťan, starosta, Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupce starosty, Ing. 

Zdeněk Vavruška, Ing. arch. Viktor Drobný 

Zapisovatel: Bc. Martina Siničaková, tajemník komise 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Jednání bylo zahájeno ve 14:00 hod. 

 

Navržený program jednání: 

• Prezence 

• Přivítání přítomných  

• Tělocvična v ulici Jívanská 

• Poděkování za účast a ukončení jednání  

 

1/ Prezence – prezenční listina tvoří přílohu zápisu.  

 

2/ Pan předseda komise PhDr. Miroslav Kadlec zahájil 4. jednání KMaIE ve 14:00 hodin a 

přivítal přítomné. Na žádost komise přijal pozvání na toto jednání Ing. Zdeněk Vavruška, 

vedoucí odboru hospodářské správy a investic a pan Ing. arch. Viktor Drobný, projektant 

Tělocvičny v ulici Jívanská.     

 

3/ Předseda komise seznámil hosty s účelem jednání komise, kterým je navržení optimálního 

řešení úspor energií Tělocvičny.   

 

4/ Pan Ing. Zdeněk Vavruška s panem Ing. arch. Viktor Drobný informovali přítomné o 

aktuálním stavu stavby Tělocvičny. Pan architekt navrhl možné varianty umístění 

fotovoltaických panelů, na střechu a stěnu budovy.  

 

5/ Pan Ing. Ondřej Žídek v reakci na navržené varianty umístění, představil komisi vhodné typy 

fotovoltaických panelů, jejich konstrukcí, parametrů a způsobu uchycení.   

 

Z Á P I S   



6/ Předmětem diskuse komise byl dále rozsah využití FV a nejefektivnější řešení.  

 

7/ Komise požádala pana Ing. Zdeňka Vavrušku a pana Ing. arch. Viktora Drobného o zajištění 

stanoviska statika k umístění FV na stavbu Tělocvičny, v termínu do konce dubna 2024.  

  

8/ Pan Ing. Ondřej Žídek přislíbil, že zašle panu architektovi návrh dvou šetrných variant řešení 

k posouzení. 

 

9/ Závěrem pan předseda poděkoval všem přítomným a ukončil jednání v 15:00 hodin.  

 

Příští jednání KMaIE nebylo stanoveno. 

 

 

 

………………………………                                   ……………………………….. 

Zapsala: Bc. Martina Siničaková                 Schválil: PhDr. Miroslav Kadlec 

                 tajemník 


